

مدرستنا الثانوية الانجليزية - الفجيرة OUR OWN ENGLISH HIGH SCHOOL-FUJAIRAH

P.O. BOX 967, FUJAIRAH, UNITED ARAB EMIRATES | info@ourown.school | www.ourown.school | +971-92224855

Ref No: OOEHS/Cir/11/2022-23

September 16, 2022

Circular to Parents: Regarding appointment of Principal & Headmaster

Dear Parents,

Greetings!!!!

We are glad to share with you all, the appointment of Mr. Syed Tahir Ali as Principal and Mr. Bassam Al Koussi as Headmaster of OOEHS Fujairah.

Mr. Syed is from Delhi state of India, carrying a master's degree in physics and bachelor's degree in Education.

He has been in the education field for 17 years, as a Physics teacher and School Leader.

He is a certified license holder for School Leadership in the UAE and a School Inspector certified by TRIBAL. He is also a certified internal auditor for Management Systems of Educational Organization as per standard ISO 21001:2018.

He is a tech savvy person, expert in making instruction timetable with prominent skills in problem solving, critical thinking and creativity.

He may be contacted via email at: principal@ourown.school

Mr. Bassam is from Palestine, carrying a bachelor's degree in English language and Literature.

He has been in the education field for 30 years, as a Teacher, Supervisor Educational Control Specialist and Educational Inspector with MOE.

He has been an IELTS Trainer.

He may be contacted via email at: hm@ourown.school

يسرنا ابلاغكم انه قد تم تعيين السيد سيد طاهر علي كمدير للمدرسة والسيد بسام القوصي نائباً للمدير له مدرستنا الثانوية الإنجليزية - الفجيرة.

السيد سيد طاهر من ولاية دلهي في الهند، ويحمل درجة الماجستير في الفيزياء ودرجة البكالوريوس في التربية.

يعمل في مجال التعليم لمدة 17 عامًا، كمدرس للفيزياء وفي فريق القيادة المدرسية.

وهو حاصل على ترخيص معتمد للقيادة المدرسية في الإمارات العربية المتحدة ومفتش مدرسة معتمد من قبل TRIBAL. وهو أيضًا مدقق داخلي معتمد لأنظمة إدارة المؤسسات التعليمية وفقًا لمعيار 2018: 2018.

إنه شخص خبير في مجال التكنولوجيا، وخبير في إعداد جدول زمني للتدريس بمهارات بارزة في حل المشكلات والتفكير النقدي والإبداع.

يمكن التواصل معه عبر - principal@ourown.school

السيد بسام القوصي من فلسطين، حاصل على بكالوريوس في اللغة الإنجليزية وآدابها.

يعمل في مجال التعليم لمدة 30 عامًا، كمدرس وموجه متخصص في التحكم التربوي ومفتش تربوي بوزارة التربية والتعليم.

لقد كان مدربًا في IELTS.

يمكن الاتصال به عبر البريد الإلكتروني: hm@ourown.school

With kind regards,

School Management